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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – гр.К А Р Н О Б А Т 

 

 

П Р О Т О К О Л  

№ 1 

 

        На 10 ноември 2023 година се проведе ПЪРВОТО ЗАСЕДАНИЕ на 

Общински съвет – Карнобат. 

        От общия брой 21 общински съветници присъстваха 21, което се 

установи от присъствения списък. 

         Съгласно ЗМСМА първото заседание на Общинския съвет – 

Карнобат беше открито от областния управител Пламен Янев. 

 Химн на Република България  

ПЛАМЕН ЯНЕВ – областен управител – Уважаеми г-н Димитров- 

кмет на Община Карнобат, уважаеми кметове на кметства, уважаеми 

общински съветници, госпожи и господа, за мен е чест да открия първата 

тържествена сесия на Общински съвет – Карнобат за мандат 2023-2027 г. 

Честито на всички, които получиха общественото доверие, позволете ми да 

Ви поздравя с избора за кметове и общински съветници пожелавам Ви 

един успешен мандат да изпълните всичко, като предизборни обещания, 

които сте дали, спорете защото в спора е истината но се обединявайте 

върху важните неща, защото гражданите са Ви избрали за да работите за 

тях и да оставите след вас повече отколкото сте заварили. Благодаря Ви.    

 На основание чл.32, ал1, от ЗМСМА  кмета на общината и кметовете 

на кметства и  общински съветници,  полагат клетва. Приканвам ви да 

станете прави и да повтаряте след мен клетвата. 

След полагане на клетвата, кметът на общината, кметовете на 

кметства и общинските съветници подписаха клетвените листа, които са 

приложени към протокола.  

ПЛАМЕН ЯНЕВ – областен управител - Давам думата на 

новоизбрания кмет на община Карнобат да подпише клетвения лист и 

получи символите на града и за приветствие. 

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ – кмет на общината - Уважаеми г-н Янев, 

уважаеми колеги кметове на населени места, уважаеми общински 

съветници, скъпи съграждани и гости. Аз не броя колко пъти съм заставал 

на тази трибуна и колко пъти съм се клел.  

Днес, когато поемаме управлението на община Карнобат да бъдем 

честни към хората, които ни изпратиха тук, да бъдем честни в увещанията, 

които дадохме, да бъдем усърдни в тяхното изпълнение. Защото утре ще ни 

държат сметка за това, да бъдем отговорни. Областният управител каза, 

честит пети мандат, бих си пожелал 21 съветници да ми бъдат 

конструктивна опозиция в комисиите и 21 положителни вота и тогава ще 

стигнем до решенията, които са в услуга на нашите съграждани.  
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Диалектиката е велика наука в часа по философия, ние ще спорим, но 

ще спорим с уважение към другия, да уважаваме достойнството на човека, 

на своите съграждани, за да не ги подведем, да не останат с излъгани 

обещания. Искам да благодаря първо на всички наши съграждани, които 

гласуваха и не гласуваха за това, че предпочетоха тези хора, които са тук в 

тази зала и положиха клетва. И ще кажем, че ние ще работим за всички, без 

значение на вота, който те са упражнили. Благодаря на своите опоненти, 

затова че водихме една сравнително толерантна кампания, като изключим 

някои дребни неща в социалните мрежи, защото кампаниите са си 

кампании, битката за мястото в управлението на общината си е вид 

уважение към човека и трябва да го има и в предстоящите 4 години или 

тогава, когато не сме на тези отговорни постове.  

Благодаря на общинската избирателна комисия и на останалите 

комисии, че си свършиха перфектно работата, благодаря на областна 

управа, че създаде тези условия да  приключим успешно този вот. Г-н Янев 

днес е символна дата, почти в тоя час преди 34 г. , бяха направени промени, 

когато тръгнахме към европейските ценности и европейската демокрация. 

Проблемът е,че ги виждаме като хоризонт все още тези ценности и все пак 

имаме мечта, имаме стремеж да бъдем част от тази Европа. Да вземем 

онова, което е най-ценно, което да направи живота ни по-хубав, да 

превърнем местата, където живеем в един уютен и красив дом.  

Община Карнобат на географската карта на Бургаска област е най-близо до 

Европа. Това обаче не означава, че имаме едни гърди аванс пред 

останалите общини. Независимо от това, ние искаме да бъдем 

европейското лице на област Бургас. Надявам се, че с общи усилия ще го 

направим.  

Колеги и приятели, този ключ е символичен, той ще бъде прибран в 

общината живот и здраве да бъде предаден на следващия който ще дойде 

след нас. Този ключ никога няма да бъде използван, за да бъде заключена 

вратата на община Карнобат. Винаги ще бъде отворена за хората, които са 

избрани, които сме тук, за гражданите на Карнобат. За да можем да 

решаваме човешките проблеми. Успех желая на новоизбраните, а на 

другите, които ни подкрепиха в тези избори и на тези, които не ни 

подкрепиха, да повярват в нас, че ние това, което го поехме като 

ангажимент, ще го изпълним с присъщата ни отговорност. Кметовете и 

този Общински съвет за мен са едно добро съчетание на опит и младост.           

Някога ще тръгнем от тук, но трябва да предадем знанията си и онова, 

което можем на тези, които ще дойдат след нас. Твърдо вярвам, че имаме 

основата да го направим. Благодаря Ви! Успешен мандат. 

 



        Протокол № 1/10.11.2023 г.         

ПЛАМЕН ЯНЕВ – областен управител -  Съгласно чл.23, ал.3 от 

ЗМСМА,  първото заседание на Общинския съвет се ръководи от доайена 

от новоизбраните а това е г-н Стефан Хазърбасанов. Моля г-н 

Хазърбасанов да заповяда при мен. Пожелавам успех на работата на 

Общинския съвет, държавата беше до тук за днешната процедура не 

забравяйте, че контролираме решенията на Общинския съвет и актовете на 

кметовете, така че бъдете мъдри, спазвайте закона и на добър час. От мен 

довиждане.  

СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ –   На основание чл.23, ал.3 от ЗМСМА 

откривам първото заседание на Общински съвет-Карнобат, като предлагам 

да протече  при следния  

 

    Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

        1.  ИЗБОР на Председател на Общинския съвет на основание чл.21, 

ал.1, т.3 от ЗМСМА във връзка с чл.24, ал.1 ЗМСМА. 

        2. ИЗБОР на временна комисия за изработване на проект за 

Правилник за работата на Общинския съвет и постоянните комисии към 

него и взаимодействието му с общинска администрация. 

 Преди да пристъпим към гласуване на дневния ред правя процедурно 

предложение за избор на преброител и протоколчик на днешното 

заседание, правя процедурно предложение, предлагам за преброител – г-жа 

Мая Стоева, а за протоколчик г-жа Милена Колева.  Има ли други 

предложения от страна на другите съветници. Няма. Който е „За“, моля да 

гласува. Гласували 21 „За“. Благодаря Ви. Против. Въздържали се. Няма. 

 Обявявам, че за преброител е избрана Мая Стоева, а за протоколчик 

Милена Колева. И така да пристъпим към гласуване на предложения 

дневен ред.  

Който от общинските съветници е съгласен с предложения дневен 

ред, може да гласува с вдигане на карта за гласуване. „За“ – 21. Против. 

Въздържали се. Няма. Дневния ред е приет.  

 

        ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  ИЗБОР на председател на 

Общинския съвет на основание чл.21, ал.1, т.3 от ЗМСМА във връзка с 

чл.24, ал.1 от ЗМСМА. 

 СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ - За целта следва да се избере комисия 

за провеждане на този избор. Предлагам първо да определим числеността 

на комисията. Тя може да бъде от 5, 7, 9 човека. Нечетен брой. Моля за 

вашите предложения относно броя на комисията.  

 ЯНЧО СТОЕВ- Аз предлагам комисията да се състои от 5 члена. 

 СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ -Други предложения. Ако няма 

преминаваме към гласуване на предложенията. Който от общинските 
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съветници е съгласен комисията по избора на председател на Общински 

съвет да се състои от 5 члена,  моля да гласува. 

        След гласуване общинските съветници с 21 гласа „ЗА”, 0 „Против“ и    

0 „Въздържал се“  приеха комисията да се състои от 5 /пет/ члена. 

 Следва да определим състав на комисия по избор на председател на 

Общински съвет.Предлагам членовете в състава на комисията за избор на 

Председател на Общински съвет-Карнобат да не бъдат номинирани за 

Председател на Общинския съвет. 

След гласуване общинските съветници с 21 гласа „ЗА”, 0 „Против“ и    

0 „Въздържал се“  приеха направеното предложение. 

 Имате думата за предложения за състава на  комисия по избора. 

Имате думата за предложения за конкретни имена. 

ЯНЧО СТОЕВ- Предлагам г-н Георги Янев. 

ЖАНЕТА ДИМОВА- Предлагам г-н Атанас Трифонов. 

ЖИВКА ГРОЗДЕВА- Аз предлагам г-н Георги Дамянов. 

ЖИВКА ХАЗЪРБАСАНОВА- Аз предлагам г-н Красимир Трифонов. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА- Предлагам г-н Радостин Христов. 

 

 СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ - До тука станаха 5 човека, Имате ли 

други предложения. Виждам, че няма. Понеже комисията е от 5 човека и 

има предложени пет имена, предлагам да ги гласуваме амблок. 

След гласуване общинските съветници с 21 гласа „ЗА”, 0 „Против“ и    

0 „Въздържал се“  приеха направеното предложение. 

Който е съгласен   г-н Атанас Трифонов,  г-н Атанас Трифонов, г-н 

Георги Дамянов,    г-н Красимир Трифонов и  г-н Радостин Христов да 

влязат в комисията. Моля да гласува. 

 След гласуване общинските съветници с 21 гласа „За“ избраха 

следната комисия за избора на председател на Общинския съвет. 

 1.Атанас Трифонов,  

2.Атанас Трифонов,  

3.Георги Дамянов,  

4.Красимир Трифонов 

5.Радостин Христов 

 

 СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ - Сега следва да изберем председател на 

комисията по избора. Кого предлагате от избраните за председател на 

комисията. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА - Предлагам Радостин Христов. 

 ЖИВКА ХАЗЪРБАСАНОВА – Аз предлагам Красимир Трифонов. 

 РАДОСТИН ХРИСТОВ -  Аз си подавам отвод. 

СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ - Други предложения……… виждам, че 

няма. Гласуваме предложението за Красимир Трифонов за председател на 

комисията по избора. 
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        След гласуване общинските съветници  избраха с 20 гласа „ЗА“  г-н  

Красимир Трифонов за председател на комисията по избора. 

 СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ - Колеги, предлагам да направите 

предложения за председател на Общинския съвет за следващия мандат. 

Имате думата за предложения. 

 РАДОСТИН ХРИСТОВ - Аз предлагам за председател на 

Общинския съвет Маргарита Стаматова, мисля, че обосновката е излишна, 

познавате я всички, била е председател на Общинския съвет и според нас 

ще се справи чудесно с работата.  

СТЕФАН ХАЗЪРБАСАНОВ - Благодаря, други предложения. 

Колеги други предложения. Ако няма, предлагам да прекратяваме с 

предложенията. Който е съгласен с прекратяване на предложенията, моля 

да гласува, за да ви прочета какво следва по-нататък. Гласуваме 

прекратяване на предложенията. Общинските съветници гласуваха 21 

„ЗА“. Което означава, че няма „Против“ и „Въздържали се“. 

Съгласно чл. 24, ал.1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, изборът на Председател на Общинския съвет се 

провежда с тайно гласуване. За избран се смята кандидатът, който е 

получил повече от половината от гласовете от общия брой на съветниците. 

Изборът на председател ще протече по следната процедура: 

1. Комисията по избора утвърждава образец на бюлетина с имената на 

издигнатите кандидати. 

2. Всеки съветник получава бюлетина от комисията за избор на председател 

и гласува, като поставя в плик бюлетина с отметка на  името на 

предпочитания от него кандидат и пуска плика в изборната урна. 

3. Гласът е действителен, ако в плика е намерена една бюлетина по 

утвърдения образец. 

4. Недействителни са бюлетините, когато: 

-  Са намерени в избирателната кутия без плик. 

- Не са по установения образец. 

- Е поставена отметка за  повече от един кандидат. 

- В избирателния плик е поставена бюлетина без да е посочено 

предпочитание към кандидатите вписани в изборната бюлетина (т.е. от 

бюлетината не става ясен вота на избирателя – съветник).                     

- Върху тях са дописани нови имена, думи и знаци. 

5. За избран се смята кандидатът, получил повече от половината от гласовете 

от общия брой на съветниците. Ако при първото гласуване не се получи 

необходимото мнозинство, изборът се повтаря в същия ден, като в него 

участват двамата кандидати, получили най-много гласове. В този случай за 

избран се смята този, който е получил повече от половината от гласовете 

на общия брой на съветниците. Ако и при повторното гласуване нито един 

от кандидатите не бъде избран, процедурата по избора започва отначало и 
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се провежда на следващото заседание, като могат да се правят нови 

предложения. 

- Обявявам почивка, за да може Комисията по избора да подготви 

провеждането му. 

        КРАСИМИР ТРИФОНОВ- председател на комисията за избор на 

председател на Общински съвет - Карнобат – Днес 10.11.2023 година 

комисия от общински съветници избрана на първото заседание на 

Общински съвет – Карнобат в състав: 

Председател: Красимир Трифонов 

                   Членове:    1.Атанас Трифонов,  

2.Атанас Трифонов,  

3.Георги Дамянов,  

4.Радостин Христов 

произведе избор за председател на Общински съвет – Карнобат за мандат 

2023-2027 година. 

        След проведеното тайно гласуване на  основание чл.21, ал.1, т.3 във 

връзка с чл.24, ал.1 от ЗМСМА комисията установи следните резултати: 

Брой общински съветници - 21. Брой гласували – 21. Брой недействителни 

бюлетини –1. Брой действителни бюлетини и гласове – 20. Разпределение 

на действителните бюлетини и гласове по кандидати: 

1. Маргарита Стаматова –20 гласа 

        В резултат на проведеното гласуване на основание чл.21, ал.1, т.3 от 

ЗМСМА, Общински съвет – Карнобат избра за председател  МАРГАРИТА 

СТАМАТОВА СТАМАТОВА. ЧЕСТИТО. Заповядайте да продължим по 

дневния ред. 

 МАРГАРИТА СТАМАТОВА- Ние продължаваме нашата работа, да 

преминем към втора точка от дневния ред. 

 

        ПО ВТОРА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  ИЗБОР на временна 

комисия за изработване на проект за Правилник за работата на Общинския 

съвет и постоянните комисии към него.  

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – Предлагам както предния път първо 

да определим числеността на комисията, която трябва да бъде нечетен 

брой 5,7,9. 

ДИМИТЪР ДОНЧЕВ - Предлагам комисията да се състои от 7 члена  

по един от група и Вие като председател да ръководите комисията. Така 

ще е най справедливо за всички групи. Мисля, че сме 6 групи. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА – До тука едно предложения. Има ли 

други предложения. Няма. Преминаваме към гласуване. Предложение е 

комисията да бъде от 7 човека. Който е съгласен, моля да гласува. 

 След гласуване общинските съветници с 21 гласа „За“, „Против“ – 0, 

„Въздържал се“- 0 приеха следното:  
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Р Е Ш Е Н И Е: 

 

        1. Общинският съвет – Карнобат приема временната комисия за 

изготвяне  проект на Правилник за работа на Общинския съвет и 

постоянните комисии към него да се състои  от 7 /седем/.  

 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА - Сега предлагам да бъдат предложени 

конкретните имена, които ще работят в тази комисията. 

ДИМИТЪР ДОНЧЕВ- Аз предлагам г-жа Живка Гроздева. 

ЯНЧО СТОЕВ – Аз предлагам г-жа Маргарита Падарева. 

АТАНАС ХРИСТОВ – Предлагам г-жа Жанета Димова. 

РАДАСТИН ХРИСТОВ – Предлагам г-жа Маргарита Стаматова. 

ПЛАМЕН КОСТАДИНОВ – Аз предлагам г-жа Антоанета Пенева. 

ЖИВКА ХАЗЪРБАСАНОВА – Предлагам г-н Красимир Трифонов. 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА - Има ли други предложения. Станаха 

7 до тука. 

Ако останат 7, аз Ви предлагам да гласуваме анблок. Който е съгласен да 

гласуваме анблок, моля да изрази това с вдигане на ръка. 

След гласуване общинските съветници с 21 гласа „За“, „Против“ – 0, 

„Въздържал се“- 0.  

Сега гласуваме самата комисия. Който е съгласен предложените 

членове да влязат в комисията, моля да гласува. 

След гласуване общинските съветници с 21 гласа „За“, „Против“ – 0, 

„Въздържал се“- 0.  

И сега остава да изберем председател на комисията, която ще работи 

по проекта за правилника, имате ли предложения. 

РАДОСТИН ХРИСТОВ - Аз предлагам Маргарита Стаматова. 

АНТОАНЕТА ПЕНЕВА – Живка Гроздева.  

МАРГАРИТА СТАМАТОВА - Има ли други предложения. Няма. По 

реда на предложенията. Който е съгласен Маргарита Стаматова да бъде 

председател на комисията по правилника, моля да гласува. 

След гласуване общинските съветници с 12 гласа „За“, „Против“ – 0, 

„Въздържал се“- 4.  

Който е съгласен Живка Гроздева  да бъде председател на комисията 

по правилника, моля да гласува. 

След гласуване общинските съветници с 8 гласа „За“, „Против“ – 1, 

„Въздържал се“- 0. 

Видно от гласуването председател на комисията е избрана г-жа 

Маргарита Стаматова, Общинските съветници взеха следното: 

 

            Р Е Ш Е Н И Е: 
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        1. Общинският съвет – Карнобат  на основание чл.21, ал.1,т.1 от 

ЗМСМА избира временна комисия за изготвяне на Правилник за работа  

на Общинския съвет и постоянните комисии към него в състав: 

                   ПРЕДСЕДАТЕЛ: Маргарита Стаматова 

                              ЧЛЕНОВЕ:  1.Живка Гроздева. 

2.Маргарита Падарева 

3.Радостин Христов 

4.Жанета Димова 

5.Антоанета Пенева 

6.Красимир Трифонов 

 

МАРГАРИТА СТАМАТОВА -Предлагам проектът за Правилник за 

организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация да бъде изготвен в срок 

до 20 ноември 2023 г.  

Съгласно Закона за нормативните актове, преди внасянето на проект на 

нормативен акт за издаване или приемане от компетентния орган, 

съставителят на проекта го публикува на интернет страницата на съответната 

институция заедно с мотивите, съответно доклада. Когато съставителят на 

проекта е орган на изпълнителната власт, публикуването се извършва на 

Портала за обществени консултации, а когато е орган на местното 

самоуправление – на интернет страницата на съответната община и/или 

Общински съвет.  

Срокът за предложения и становища по проектите, публикувани за 

обществени консултации, е не по-кратък от 30 дни. При изключителни 

случаи и изрично посочване на причините в мотивите, съответно в доклада, 

съставителят на проекта може да определи друг срок, но не по-кратък от 14 

дни. 

 

        След изчерпване на дневния ред, председателя на Общинския съвет – 

Карнобат, Маргарита Стаматова закри ПЪРВОТО ЗАСЕДАНИЕ  на 

Общинския съвет-Карнобат. 

 

 

                                                                 ПРЕДСЕДАТЕЛ ОбС: 

                                                                                                     /М.Стаматова/ 

 

                                                                                  СЕКРЕТАР:   

                                                                                                     /М.Колева/       


